

السيرة الذاتية

شذى عباس كاظم

الجامعة المستنصرية - كلية الصيدلة -
Mobile: + Email

ملخص تعريفي:

- مدرس مساعد (تدريسي) في الدراسات الأولية / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية

الشهادات الدراسية:

- M.Sc: ماجستير طرائق تدريس الرياضيات / كلية التربية الاساسية / الجامعة المستنصرية (2010)
- B.Sc: بكالوريوس رياضيات / كلية التربية الاساسية / الجامعة المستنصرية (2001)

الجوائز والتكريم الأكاديمي:

- كتاب شكر وتقدير من معالي وزير التعليم العالي والبحث العلمي (عدد 1)
- كتاب شكر وتقدير من رئيس الجامعة المستنصرية (عدد 5)
- كتاب شكر وتقدير من عميد كلية الصيدلة (عدد 8)
- كتاب شكر وتقدير مع مكافأة من عميد كلية التربية الاساسية (عدد 1)
- تثنمين جهود مع مكافأة من عميد كلية التربية الاساسية (عدد 6)

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- التدريس النظري لطلبة الدراسات الأولية (طرائق التدريس) / كلية التربية / الجامعة المستنصرية (2010-2012)
- التدريس العملي لطلبة الدراسات الأولية (مادة البرمجة) / كلية العلوم / جامعة النهريين (2014-2015)
- التدريس العملي لطلبة الدراسات الأولية (مادة الحاسبات) / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية (2016-2017)

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
مادة (طرائق التدريس ، التربية العملية) في كلية التربية (الجامعة المستنصرية) مادة (البرمجة) في كلية العلوم (جامعة النهريين) مادة (الحاسبات ، الفيزياء الطبية) في كلية الصيدلة (الجامعة المستنصرية)	لا يوجد

الأتساب المهني او الجمعيات:

- تدريسي اداري في شعبة ضمان الجودة والاداء الجامعي (2010-2017)
- لجنة تدقيق الوثائق لمننسي كلية الصيدلة (2006)
- لجنة التوحيد في كلية الصيدلة (2014)
- لجنة لدراسة وتطبيق معايير التصنيف العالمي (QS Ranking) (2014)

تطوير المهارات:

- مشاركة في الندوات وورش العمل في كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية .
- مشاركة في دورة الملاك المقامة في وزارة التعليم العالي والبحث العلمي / كلية التربية الاساسية / الجامعة المستنصرية (2003)
- مشاركة في الدورة التدريبية لتوضيح عمل انظمة الحقيبة البرمجية / كلية التربية الاساسية / الجامعة المستنصرية (2004)
- مشاركة في دورة تعليم مبادئ الانترنت / كلية التربية الاساسية / الجامعة المستنصرية (2009)
- مشاركة في دورة طرائق التدريس / كلية التربية الاساسية / الجامعة المستنصرية / (2009)
- مشاركة في دورة برنامج (spss) لتقييم اداء منتسبي الكلية / كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية (2010)

Curriculum Vitae

Shatha Abbas Kadhim

Mustansiriyah University – College of –pharmacy
Mobile: + Email

PERSONAL SUMMARY:

Assistant Lecturer (teaching) in preliminary studies in the college of *Pharmacy University of Mustansiriyah*

EDUCATION:

- 1- Masters of Mathematics Teaching Methods
Mustansiriyah University
College of Basic Education
Specialization: Mathematics Teaching Methods
Graduation Year: 2010
- 2- Bachelor's Degree in Mathematics.
University of Mustansiriyah
College of Basic Education
Graduation Year: 2001

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- (one) Thanks and Appreciation Letters from the Ministry of Higher Education.
- (five) Thanks and Appreciation Letters From President *University:of Al- Mustansiriyah*.
- (eight) Thanks and Appreciation Letter From Dean the College Pharmacy, *University of Mustansiriyah*.
- (one) Thanks and Appreciation Letter From Dean the College of Basic Education, *University of Mustansiriyah*.
- (six) Valuable efforts with reward from Dean the college of Basic Education , *University:of Mustansiriyah*

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

:

- Theoretical Teaching for Students of Preliminary Studies in Teaching Methods in the College of Education *University of Mustansiriyah (2010 - 2012)*
- Practical Teaching for Students of Preliminary Studies in Programming Material in the College of Science *University of Nahrain (2014 - 2015)*
- Practical Teaching for Students of Preliminary Studies in Computer Material in the College of Pharmacy, *University of Mustansiriyah (2016 - 2017)*

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Mathematics Teaching Methods Programming Material Computer Material	None

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Teaching in the Department of Quality Assurance and University Performance (2010-2017)
- Audit Committee for the Faculty Members (2006)
- College Unification Committee (2014)
- Study Committee and the Application of the Standards of the International Classification (2014)

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- Participation Certification in Symposia and Workshops from College of Pharmacy Mustansiriyah University.
- Participation Certification in the Course of Owners in the Ministry of Higher Education and Scientific Research at the Faculty of Basic Education / Mustansiriyah University (2003) .
- Participation Certification in the Training Course to Explain the Work of Pouch Systems at the Faculty of Basic Education / Mustansiriyah University(2004).
- Participation Certification in the Course of Teaching the Principles of the Internet (2009).
- Participation Certification in the Course of Teaching Methods (2009).
- Participation Certification in the Course of the Program (SPSS) to Assess the Performance of the Faculty Members (2010)